
                       Paaiškinimas dėl Brinkiškių g. asfaltavimo galimybių

    2021m.  kreipėmės  į  konkurso  laimėtoją  UAB  „Kauno  tiltai“  kelininkus  dėl  Brinkiškių  g.
asfaltavimo. Tačiau, gauta darbų sąmata-84000 eurų, dalies sodininkų manymu, dėl per didelės
kainos buvo sukritikuota ir atmesta visuotiniame susirinkime.

   Akivaizdu, kad pernai turėjome labai realią galimybę pamatyti asfaltą Brinkiškių gatvėje.

   Šiais metais situacija visiškai kitokia, mums katastrofiškai nepalanki. Vilniaus raj, savivaldybės
užsakymu atliktas gatvės projektas ir sudaryta sąmata, dėl didelės kainos-194000 eurų,tampa
bendrijai  neįgyvendinama.  Visgi  bandysime  savivaldybės  atsakingus  asmenis  įtikinti,  jog
Brinkiškių g. pabaigos atkarpai nebūtini tokie aukšti reikalavimai, juk tai ne būsimasis  greitkelis.

Susirinkimas turėtų nuspręsti dėl Brinkiškių gatvės remonto galimybių ateities.

Valdybos pirmininkas


